
Terugblik compilatie feedback opdrachtgevers 

 

In de afgelopen 18 jaar is de markt van interim-management ingrijpend gewijzigd. 

Van elkaar kennen, gunnen, investeren in elkaar en professionele verbindingen leggen, gebaseerd op 
kwaliteit, is het verworden tot een markt die zich veelal toespitst op inhuurdesks/marktplaatsen en 
inkoopcontracten. 

En dan ben ik er best een beetje trots op dat ik in die 18 jaar slechts 3x een opdracht via een bureau 
heb gedaan en de overige allemaal toch zelf heb weten te verwerven… 

Oorzaak daarvan is dat ik me heb weten te onderscheiden in deze markt. Natuurlijk in de eerste 
plaats door de opdrachten kwalitatief goed, professioneel en innovatief uit te voeren, maar ook 
doordat ik de moed en het lef heb ontwikkeld om mezelf als ZZP-er te profileren. 

35 keer stond ik als enige ZZP-er tussen alle ‘grote jongens’ op het Divosa-congres en wat heb ik 
ervan genoten om in ieder geval 2x per jaar zoveel netwerkrelaties te treffen. 
Het heeft heel wat jaren geduurd alvorens veel congresgangers door hadden dat Interimair een ZZP-
er is… 

 

 

Vandaag heb ik een filmpje gemaakt met een compilatie van de feedback van mijn opdrachtgevers 

https://interimair.sharepoint.com/Gedeelde%20%20documenten/Bureau%20Interimair%20-
%20afscheid%20-%20terugblik/Opdrachtgevers/Compilatie%20feedback%20opdrachtgevers.mp4 
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